



Ref: MXM / MEMO/ ASSU / 2022-02-01

Date: 2nd February 2022

From: Agency Sales & Support Unit

Attn.: MXM Leaders, MXM Advisors, MXM Branches & MSCs

Re: Cessation of Prihatin 1+0 Campaign for MSI Payment

Kindly be informed that Prihatin 1+0, the payment option of MSI 1+0 for online submission will no longer be available effective from **18th February 2022**.

We would like to take this opportunity to express our gratitude for the overwhelming response from both advisors and members on the Prihatin 1+0 campaign.

Monthly payment of MSI 1+2 will continue to be made available for everyone.

Should you require further information or enquiries, please email to enquiries@mxm.com.my. Alternatively, you may login your enquiries via our Helpdesk in the MediSavers Portal.

Thank you,

Agency Sales & Support Unit

** This content is sent in English, Malay and Chinese language, in the event of any inconsistency, the English language version shall prevail.*



Re: Penamatan Kempen Prihatin 1+0 Untuk Pembayaran MSI

Adalah dimaklumkan bahawa Prihatin 1+0, pilihan pembayaran MSI 1+0 untuk penyerahan dalam talian tidak lagi tersedia mulai **18hb Februari 2022**.

Kami ingin mengambil kesempatan ini untuk merakamkan ucapan terima kasih atas sambutan yang menggalakkan daripada kedua-dua penasihat dan ahli terhadap Kempen Prihatin 1+0.

Bayaran bulanan MSI 1+2 akan diteruskan seperti biasa.

Sekiranya anda memerlukan maklumat lanjut atau mempunyai sebarang pertanyaan, sila e-mel kepada enquiries@mxm.com.my. Sebagai alternatif, anda juga boleh log masuk pertanyaan anda melalui Helpdesk kami di Portal MediSavers.

Terima kasih,

Unit Jualan & Sokongan Agensi

**Dokumen ini dikeluarkan dalam Bahasa Inggeris, Bahasa Melayu dan Bahasa Cina. Sekiranya terdapat ketidakseragaman, versi Bahasa Inggeris akan dirujuk.*



Re: MSI Prihatin 1+0 活动即将结束

关于此 MSI Prihatin 1+0 活动将于 **2022 年 2 月 18 日** 结束。所有线上呈交的新申请将不再享有此活动。

我们想借此机会向所有顾问和会员们对于 Prihatin 1+0 活动的热烈响应表示感谢。

MSI 1+2 的每月付款将继续提供给所有符合资格的人士。

如您有任何疑问，请电邮至 enquiries@mxm.com.my 或您可以登录 MediSavers Portal 通过 Helpdesk 查询。

谢谢，

Agency Sales & Support 单位

**此文件以英文，马来文和中文发行，如有任何不一致之处，以英文版为准。*

